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Przewodniczącej Rady Gminy 

Interpelacja 

W związku z nie otrzymaniem odpowiedzi na zadane pytania podczas sesji 15 lutego 2022 r. 

proszę o udzielenie odpowiedzi pisemnie na następujące tematy: 

Pierwszym zagadnieniem, na które nie chciał Pan odpowiedzieć na Sesji jest stan elewacji 

szkoły podstawowej i hali sportowej w Żukowie. Na jednej z sesji, za taki stan obwiniał Pan firmę 

projektową, mówiąc, że to właśnie jej wina i to ona za naprawę tej elewacji zapłaci. Zapowiedział Pan 

wstąpienie na drogę sądową, pokazując teczkę z przygotowanymi na tą okoliczność dokumentami. 

Proszę odpowiedzieć, czy doszło do rozstrzygnięcia sądowego i kiedy i na czyj koszt w/w elewacja 

zostanie naprawiona. 

Kolejnym tematem, na który nie udzielił Pan odpowiedzi jest straszny stan elewacji świetlicy w 

miejscowości Gwiazdowo. Do obecnego budżetu złożyłem wniosek o remont tego budynku, jednak 

Pan mojego pisma nie uwzględnił, mówiąc, że w Gwiazdowie zostanie wybudowana nowa świetlica i 

strażnica strażacka. Proszę odpowiedzieć na jakie lata planuje Pan wybudowanie w/w budynków. 

Moja wypowiedź na sesji miała na celu zwrócenie Pana uwagi na zły stan elewacji tego budynku, który 

zlokalizowany jest w centrum miejscowości i powinien być jego wizytówką. Moją sugestią było 

pomalowanie elewacji. Byłby to tani sposób na poprawienie estetyki miejscowości Gwiazdowo w tym 

przejściowym okresie, zanim powstaną nowe budynki. 

Z poważaniem 

Krzysztof Jędrzejczyk 
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